
Witamy 

Co planuje zarząd samorządu? 

 W tym numerze dowiecie 
się, co planuje zarząd samorządu 
szkolnego. Będziecie mogli  prze-
czytać  opowieści z wycieczek 
szkolnych. Tematu do rozmów do-
starczy artykuł o wf-ie. Dowiecie 
się również na czym polega praca 
wolontariusza.  Zdenerwujecie się, 
czytając tekst o kłótni. Zapraszamy 
także do wspierania schroniska  
dla zwierząt oraz zaglądania  
na blog samorządu szkolnego.  
              
  Tamara Skowronek  
   i redakcja 

Samorząd szkolny, albo py-
tajcie Maksa. mś/sm 
  

 Wiceprzewodnicząca 
A g a t a  H a w r y ł  
prowadzi blog z aktualno-
ś c i a m i   o  p r a c y  
samorządu .  Szukajcie  
p o d  a d r e s e m : 
www.susp10.blogspot.com 

 
Czytaj także na str.4. 

 W tym roku szkolnym 
nowo wybrany zarząd samorzą-
du uczniowskiego ma wiele pla-
nów. Informacje o nich dostali-
ś m y  w  r o z m o w i e  
z rzecznikiem zarządu samorzą-
du Maksem Sewerynem. 
 Zarząd zamierza zorgani-
zować: dyskoteki, przeprowa-
dzić zbiórki potrzebnych zwie-
rzętom rzeczy dla schroniska, 
pomóc przy organizacji święta 
szkoły, zorganizować zbiórkę  

żywności, ubrań i zabawek  
na akcję „Pomóż dzieciom 
przetrwać zimę”, przeprowa-
dzić turniej szachowy, kon-
kurs na portret Henryka Sien-
kiewicza dla klas pierwszych, 
zbiórkę słodyczy do hospi-
cjum oraz turniej piłki nożnej  
d l a  k l a s  t r z e c i c h . 
 Wszystkie informacje 
na ten temat możecie także 
znaleźć na stronie interneto-
wej szkoły w zakładce:  
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Bezpieczniej przez furtkę 

W poprzednim  numerze „Strzału w Dziesiątkę” 
napisal i śmy o  niebezpiecznym prze jśc iu  
na ul. Andersa, którym chodzą nasi uczniowie, z powo-
du zamkniętej furtki z lewej strony szkoły.  
 Zebrałyśmy potrzebne informacje.  Od pana kie-
rownika administracyjnego szkoły Lubomira Kalinow-
skiego dowiedziałyśmy się, dlaczego przejście na terenie 
szkoły zostało zamknięte. Okazało się, że w okolicy furt-
ki przechylone było drzewo, które zagrażało bezpieczeń-
stwu uczniów. Niedawno zostało usunięte i znowu moż-
na korzystać z przejścia.  Bardzo się z tego cieszymy  
i mamy nadzieję, że uczniowie będą bezpieczniejsi,  
bo mają bliżej do przejścia ul. Andersa ze światłami.  
al/kb 
 



    Lubisz wiedzieć co się w szkole 

        działo, 

                      dzieje, 

                           będzie działo?  

     www. susp10.blogspot.com 

 W naszej szkole  pracują 
j a k o  w o l o n t a r i u s z e  
w świetlicy trzy osoby. Jedną  
z nich jestem ja. Ale co to jest 
takiego ten wolontariat? 
 W o l o n t a r i a t  p o l e g a  
na tym, że opiekujemy się 
dziećmi. Puszczamy im różne 
filmy edukacyjne lub gramy  
w gry, takie jak: Płyta lub Król 
ciszy. Zazwyczaj po filmie 
dajemy kolorowanki i zadajemy 
pytania. Pytania najczęściej 
występują takie jak: O czym był 
f i l m ?  o r a z :  C z e g o  s i ę  
z tego filmu dowiedzieliście? 
 Czasami po lekcjach 
wychodzimy z nimi na plac 
zabaw. To zależy od pogody. 
Niektóre dzieci nie zawsze się 
nas słuchają, ale to kwestia czasu, 
bo nas nie znają. My też nie 
znamy wszystkich dzieci, jednak 
staramy się to nadrabiać. kk 
 
Wolontariusz – (z łaciny: 
volountarius = dobrowolny) osoba 
pracująca bez wynagrodzenia  
w celu zaznajomienia się z 

zawodem. 

Wycieczka do Zamościa 

Rozmowę z Kacprem Boguniem przeprowadziła  

Wiktoria Warpas. 

Wiktoria Warpas: Cześć. Słyszałam, że tydzień temu by-
liście na wycieczce w Zamościu. Co dokładnie  
zwiedzaliście? 
Kacper Boguń: Zwiedzaliśmy głównie Zoo. Byliśmy jesz-
cze w restauracji, gdzie czekał na nas pyszny obiad. 
 
W.W.:  Co było na obiad? 
K.B.: Pizza. 
 
W.W.: A jakie zwierzęta najbardziej Wam się spodobały? 
K.B.: Przede wszystkim lemury, lwy, tygrysy, gepardy, 
żyrafy i oczywiście małpy. 
 
W.W.: Słyszałam, że małpa zjadła ci legitymacje szkolną. 
Czy to prawda? 
K.B.: W sumie, to nie wiadomo, co się stało z moją legity-
macją. Pamiętam tylko, że widziałem ją ostatnio przy 
małpach… A poza tym, jeśli naprawdę ją zgubiłem  
to musiałem wymyślić jakąś wymówkę, prawda? 
 
W.W.: Tak, rozumiem. Późno wróciliście? 
K.B.: Bardzo późno ok. 20:00. 
 
W.W.: I ostatnie pytanie. Czy podobała się Wam wy-
cieczka? 
K.B.: Bardzo nam się podobała. Wszyscy byli zachwyce-
ni, zwłaszcza obiadem. To była najlepsza wycieczka 
świata. 
W.W.: Bardzo się cieszę, że Wam się podobało.  

Wolontariat 
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Lekcje wychowania fizycznego przez jednych są uwielbiane,  
a przez innych nienawidzone.  

szliśmy spacerkiem zobaczyć  
Sopot – kolejną rzekę Rozto-
cza. Dowiedzieliśmy się,  
że tutaj ks. Robert złożył  
Przyrzeczenie Harcerskie. 
Później  pojechaliśmy na ogni-
sko.  Ale… okazało się, że je-
dziemy do Mc Donalda.  
 Wycieczka była udana  
i ciekawa. md z pomocą ks. rś 

Był dzień wolny od lek-
cji – Dzień Nauczyciela.   
Korzystając z pięknej pogody   
pojechaliśmy z ks. Robertem  
Śliżem i ze scholą  na wyciecz-
kę na nasze piękne Roztocze.   
            Zbiórka była przed ko-
ściołem św. Agnieszki. Wyje-
chaliśmy o 8:40. Drugim sa-
mochodem pojechał mój tata. 
Jechaliśmy ze dwie godziny, 
ale w końcu dotarliśmy  
na miejsce. Przeszliśmy ścież-
ką nad samym brzegiem rzeki 
Tanwi, gdzie mogliśmy podzi-
wiać Szumy – szereg małych 
wodospadów, które nie tylko 
malowniczo wyglądają ,  
ale także „szumią”. Doszliśmy  

na polanę, na której  
bawiliśmy się w berka.  
Ja i moja koleżanka Monika 
Maruszewska chciałyśmy się 
opalać, bo było piękne słońce, 
ale ksiądz powiedział żeby-
śmy bawiły się w berka  
na polanie, bo nie chce by-
śmy robiły  to w domu  
u sióstr, gdzie spotykamy się 
na próbie scholki.     
Wszyscy zaczęli 
bawić się w berka,  
a ja poszłam  
do taty i księdza 
p o  w o d ę .  
Następnie ksiądz 
zabrał nas do Ha-
merni, gdzie po-

niom z wf-u”. Jednak  
dla większości z nas się to nie 
liczy, traktujemy lekcje wy-
chowania fizycznego jako zło 
konieczne. Dzieci większość 
wolnego czasu spędzają przed 
ekranami komputerów i tele-
wizorów. Codzienna dawka 
ruchu (nawet ta przymusowa) 
pozwoli zachować zdrowie  
i szczupłą sylwetkę. 

Drodzy koledzy i koleżanki, 
STOP  

ZWOLNIENIOM Z WF-U! ts 

 Dlaczego tak jest?  
W niektórych przypadkach 
dzieci po prostu są leniwe 
i nie chce im się ćwiczyć. In-
nym brakuje kondycji, szybko 
się męczą i dlatego nie lubią 
się ruszać. Wiele osób nie mo-
że uprawiać sportów z powo-
du różnych chorób. Ale naj-
więcej decyduje się nie ćwi-
czyć, ponieważ boją się,  
że ocena z wf-u może popsuć 
dobrą średnią. Twierdzą,  
że ich możliwości nie są  

na tyle duże, żeby zapewnić 
satysfakcjonującą ocenę.  
A może tego przedmiotu nie 
powinno się oceniać? Zdania 
na ten temat są podzielone.  
          Niewielka ilość uczniów 
jest bardzo sprawna fizycz-
nie. Wysoka ocena z wf-u po-
maga osiągnąć czerwony pa-
sek na świadectwie. Zajęcia  
w-f pozwalają utrzymać dobrą 
kondycję i kształtują charakter 
- tak zapewniają organizato-
rzy akcji pt.: " Stop zwolnie-

Wycieczka  ze scholą 
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 Stop zwolnieniom z wf-u! 



Za dużo mówimy, za mało myślimy. 

w w w . s u s p 1 0 . b l o g s p o t . c o m  

Zbiórka dla zwierząt 

 

Dziewczyny z klasy 4a wyszły z łącznika. Było nas siedem. Pan zawołał dwie, Pierwszą  
i Drugą, żeby poszły po dziewczyny na górę.  Pierwsza zawołała wszystkie, żeby poszły  
na dół, ale nie powiedziała, do której sali. Z tego trzy za nią pobiegły lecz  
Pierwsza biegła za szybko. Nie zdążyłyśmy, na dole ją zgubiłyśmy.  
           Za trzy dni miałyśmy jechać na wycieczkę integracyjną. Miałyśmy się dobrać w grupy do 
kabaretu, my byłyśmy z Pierwszą. Po tym zdarzeniu wyrzuciłyśmy ją z zespołu. Pierwsza  na 
ostatniej lekcji zaczęła płakać z powodu bólu głowy. Gdy skończyłyśmy lekcje, szłam do domu. 
Przed szkołą zobaczyłyśmy jej mamę z nią. Nie było miło. Z płaczem poszłyśmy do domu.  
           A następnego dnia już z nas najlepsze przyjaciółki. mś 
 Żeby się było łatwiej kłócić i godzić polecam książkę Roksany Jędrzejewskiej-Wróbel „Co jest 
najważniejsze kłótni?” Można ją wypożyczyć w naszej bibliotece. I. Iwanicka 

` 
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Skąd się biorą kłótnie? 

C o  p l a n u je  z a rz ą d  s a mo rz ą du ?  
C z y t a j  n a  w w w . s u s p 1 0 . b l o g s p o t . c o m  

My, czyli zarząd Samorządu Uczniowskiego  
pod koniec października ogłosiliśmy zbiórkę darów  
dla zwierząt ze schroniska w Lublinie. 

W klasach pojawiły się kartonowe pudełka  
z logo i napisem SCHRONISKO. Wszystkich uczniów 
prosimy o przynoszenie darów. Uczniowie, którzy nie wiedzą  co mogą przynieść, powinni  
zapoznać się z listą darów, umieszczoną w ogłoszeniach na terenie naszej szkoły.  
 Odpowiedzialni za akcję są: Max Seweryn i Michał Stelmaszczyk z klasy 6a. 

Zbiórka trwa do 28 listopada. Wtedy też sprawdzimy, która klasa zebrała najwięcej darów 
i to właśnie ona wraz z zarządem pojedzie do schroniska. Pobawimy się z psami, kotami, odwie-
dzimy egzotarium, czyli specjalne schronisko dla zwierząt egzotycznych i centrum rehabilitacji 
gadów i płazów. ms 


